
                                                                  5/ 2022 

 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Nová Ves pod Pleší, konaného dne 24. 11. 2022 
 

Místo konání: Obec Nová Ves pod Pleší – zasedací místnost obecního úřadu, Masarykova třída 90 
 
Začátek jednání: 19:00 hodin 

 
Přítomni: Mgr. Veronika Kupčíková, Miloslav Foukner, Mgr. Jiří Hájek, Mgr. Tomáš Moldřík, Jan Petrák, 
Ladislav Petrák, Mgr. Šárka Šimrová 
 
Program:   

1.  Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele  
2.  Schválení programu  
3. Volba předsedy finančního výboru  
4. Pověření zastupitele pro územní plánování  
5. Spor se společností Residential Development a.s.  
6. Schválení kupní smlouvy se společností ČEZ Distribuce, a.s. 
7. Výběr dodavatele energií na rok 2023  
8. Žádost o souhlas s uzavřením MŠ v době Vánočních prázdnin  
9. Schválení dodatku k dohodě mezi obcemi o zajištění povinné školní docházky v jiné obci  
10. Volba povodňové komise  
11. Pověření k vyjednávání s insolvenčním správcem ohledně odkupu pozemků HARBY, spol. s 

r.o. v likvidaci  
12. Diskuze  
13. Závěr  

 
Před schválením programu složí nový člen zastupitelstva obce slib.  

 
Zasedání Zastupitelstva obce Nová Ves pod Pleší (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno v 19:00 
hodin starostkou obce Mgr. Veronikou Kupčíkovou (dále jako „předsedající"), která přivítala všechny 
přítomné. Předsedající z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva obce (příloha 1) 
konstatovala, že přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu všech 7 členů zastupitelstva), 
takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 
Na úvod sdělila že zvolený zastupitel Mgr. Ivan Kocourek rezignoval dne 24. 10. 2022 na mandát 
zastupitele. Dále bylo sděleno, že ode dne 25.10. 2022 je místo něj zastupitelem Mgr. Tomáš Moldřík. 
Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetla slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích „Slibuji 
věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v 
zájmu obce Nová Ves pod Pleší a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky". Mgr. 
Tomáš Moldřík pronesl slovo „slibuji" a stvrdil podpisem na připraveném archu (příloha č. 2). 

 
1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

 
Předsedající navrhla Mgr. Šárku Šimrovou jako zapisovatelku, a jako ověřovatele zápisu navrhla pana 
Miloslava Fouknera a pana Jana Petráka. Žádné další návrhy vzneseny nebyly.  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo zapisovatelkou zasedání Mgr. Šárku Šimrovou 
a ověřovateli zápisu pana Miloslava Fouknera a pana Jana Petráka.  
Výsledek hlasování - Pro: 7 Proti: 0  Zdržel se: 0 
Usnesení č. 1 – 5/2022 bylo jednomyslně schváleno. 

 
2. Schválení programu 

 
Předsedající přečetla program zasedání včetně vloženého bodu 10 Volba povodňové komise a 
vloženého bodu 11 Pověření k vyjednávání s insolvenčním správcem ohledně odkupu pozemků 



HARBY, spol. s r.o. v likvidaci. Žádné další návrhy vzneseny nebyly. Následně dala hlasovat o schválení 
programu.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo program zasedání.  
Výsledek hlasování - Pro: 7 Proti: 0  Zdržel se: 0 
Usnesení č. 2 – 5/2022 bylo jednomyslně schváleno. 

 

3. Volba předsedy finančního výboru 
 

Předsedající sdělila, že z důvodu zániku mandátu Mgr. Ivana Kocourka jako zastupitele, je nutno zvolit 
nového předsedu finančního výboru. Do funkce předsedy finančního výboru navrhla zastupitele Mgr. 
Tomáše Moldříka. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádný jiný návrh nebyl podán a předsedající dala hlasovat o návrhu.   
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo předsedou finančního výboru Mgr. Tomáše 

Moldříka. 

Výsledek hlasování - Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č.  3-5/2022 bylo jednomyslně schváleno. 

4. Pověření zastupitele pro územní plánování 
 

Předsedající sdělila, že je nutno taktéž zvolit pověřeného zastupitele pro územní plánování a současně 
navrhla sebe jako pověřeného zastupitele. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i 
přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. Předsedající dala o tomto 
svém návrhu hlasovat. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo pověřenou zastupitelkou pro územní plánování 

Mgr. Veroniku Kupčíkovou. 

Výsledek hlasování - Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se:  0 

Usnesení č. 4-5/2022 bylo jednomyslně schváleno. 

5.  Spor se společností Residential Development a.s. 
 

Předsedající sdělila, že obec je v postavení žalobce ve správním sporu s Krajským úřadem 
Středočeského kraje ve věci společnosti Residential Development a.s. (dále jen „RD“). Jedná se o 
území tzv. „Rondelu“ v zatáčce, když se jede ze Včelníku do vsi. V této věci si paní starostka vyžádala 
podklady od právní zástupkyně obce JUDr. Dundáčkové, sešla se i se zástupci RD. Jde o změnu 
územního rozhodnutí z roku 1995, přičemž RD žádala o změnu, které bylo ze strany správních orgánů 
opakovaně vyhověno. Všechny dotčené orgány taktéž vydaly kladná stanoviska, a to jak Policie ČR, 
správa územní komunikace, odbor životního prostředí a územního plánování na Dobříši atd. Paní 
starostka také uvedla, že se jedná o vleklý spor, trvající již tři nebo čtyři roky. Po prostudování podkladů 
starostka neshledává významný právní důvod, proč obec takovým významným způsobem brání 
novému záměru. Neboť uvedené námitky bude možno řešit v navazujících řízeních.  
Věcně se o změnu plánované výstavby, kdy místo plánovaných a územním rozhodnutím povolených 
26 bytových jednotek v třech patrech pro přechodné ubytování v šestiúhelníkovém tvaru okolo 
náměstíčka zde nově má být postaveno 8 rodinných domů. Paní starostka proto navrhuje, aby obec 
jako žalobce vzala svoji žalobu zpět a dala možnost se vyjádřit přítomným občanům i zastupitelům.  
Po dotazu paní starostka upřesnila polohu projednávaného pozemku. Občané se dotazovali na 
vykolíkovanou plochu na pozemku a na ochranný pás podél komunikace. Pan B.B. měl dotaz na silnici 
pod pozemkem s tím, že silnice je již v současné době nedostačující pro to, aby se zde vyhýbaly 
nákladní vozidla a zda se plánuje rozšíření stávající komunikace. Probíhal dialog ve smyslu, zda by 
obec neměla ještě jednat s vlastníkem pozemku o rozšíření ochranného pásma podél silnice.  



Paní starostka upřesnila, v jaké fázi se nyní řízení nachází, že řízení o změně územního rozhodnutí již 
na stavebním úřadě proběhlo, obec s výsledkem nesouhlasila a odvolala se ke Krajskému úřadu. 
Krajský úřad rozhodnutí stavebního úřadu víceméně potvrdil. Obec proti rozhodnutí Krajského úřadu 
podala správní žalobu a žádala také o předběžné opatření. Paní starostka vysvětlila, že správní žaloba 
obecně nemá odkladný účinek na právní moc dotčeného rozhodnutí a že toho jde dosáhnout právě 
předběžným opatřením. Krajský soud ale předběžné opatření zamítl a rozhodnutí Krajského úřadu 
nabylo právní moci a došlo k rozdělení pozemku na oněch 8 parcel. Uvedla, že obec může ve sporu 
pokračovat ale dle jejího názoru s rizikem, že spor prohraje, neboť skutečnost, že soud zamítl 
předběžné opatření předesílá jeho právní názor. Pro upřesnění bylo sděleno, že k umístění 8 rodinných 
domů a k příslušnému novému spojenému územnímu a stavebnímu řízení se bude obec jako účastník 
řízení opět vyjadřovat a to v době, kdy o něj vlastník pozemku požádá.  
Zastupitel Ladislav Petrák k opravě komunikace uvedl, že na celou silnici od Marjány až k Dobříši přes 
Voznici je již odsouhlasený projekt, který se měl realizovat letos, ale bude to až příští rok.  
K tomu se vyjádřil i bývalý starosta Ing. J.H., který upřesnil, že projekt je asi dva roky starý, silnice by 
měla být rozšířena na 6 m, je se stavebním povolením. Vyskytl se nějaký problém s autobusovou 
zastávkou na Včelníku, řešil Mgr. I.K.. Letos měl být udělaný úsek od Magdaleny, nějaké velké rozšíření 
v serpentinách plánované není, jen v rámci možností povrchu a vlastnických práv. Projekt je schválený, 
byla vyvěšena různá stavební řízení, oznámení jsou v archivu nebo na webových stránkách obce. Paní 
starostka poděkovala Ing. J.H. za doplnění s tím, že obec se nyní dostane do lepší situace, protože 
dostane část pozemku podél komunikace k případnému budoucímu rozšíření komunikace. Taktéž se 
bude obec vyjadřovat k uvedené výstavbě 8 rodinných domů, kdy může pro povolení výstavby stanovit 
vhodné podmínky s přihlédnutím ke svahu a stavu silnice. Došlo k upřesnění, že podstatou je, zda nyní 
obec vezme zpět žalobu či nikoliv. V současné době tento spor v podstatě „vyhrává“ vlastník pozemku 
a obec nyní mnoho možností pro vyjednávání nemá.  
Ing. J.H. doplnil, že pokud se mělo jednat s vlastníkem pozemku jak navrhoval pan T.K. , tak to mělo 
být před 4 lety a ne nyní, protože tehdy měla obec lepší vyjednávací pozici a nebyl ještě schválený 
projekt na opravu silnice. Nadto uvedl, že si myslí, že by na tato jednání byli zástupci společnosti 
přístupni, také uvedl, že k jednání ale nebyla vůle z tehdejšího zastupitelstva.  
Promluvil také zástupce RD Ing. B. L., který uvedl, že pro jejich společnost by byla ekonomicky 
výhodnější varianta výstavby 26 bytových jednotek od které ustoupili, a to s ohledem na obyvatele i 
okolní zástavbu. Taktéž zmínil, že spolupráce s obcí byla vždy dobrá, nicméně po minulých volbách se 
utvořily dvě skupiny v poměru 4:3 a osobní spory s Mgr. I. K. převážily nad zájmem obce a 4 roky se 
společnost nedostala k jednání s obcí. Zmínil i vyjádření krajského úřadu, které nevyznělo ve prospěch 
obce a taktéž poděkoval stávajícímu zastupitelstvu, protože mu dalo možnost se vyjádřit k projednávané 
věci. Rovněž uvedl, že jejich společnost je připravena stáhnout předžalobní výzvu na náhradu škody ve 
výši 3.000.000 Kč, kterou obci doručili ještě před komunálními volbami. Ještě doplnil, že jejich 
společnost byla také účastníkem při přípravě projektu opravy komunikace a ze strany Správy a údržby 
silnic ani jiných orgánů nepadl žádný požadavek nebo informace o případném rozšíření silnice. Dále 
zodpověděl dotaz, že u nové výstavby se bude jednat o domy s přízemím a maximálně jedním patrem. 
Uvedl, že je v plánu, že pás podél komunikace bude převeden obci  

 
Předsedající se zeptala, zda má ještě někdo něco k tomuto bodu. Žádné další podněty již vzneseny 
nebyly, proto přistoupila k hlasování o svém původním návrhu.  
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo zpětvzetí žaloby ke správnímu soudu proti 
Rozhodnutí Krajského úřadu Středočeského kraje, odboru územního plánování a stavebního 
řádu, ze dne 12. 5. 2022, č.j. 060054/2022/KUSK. 
Výsledek hlasování - Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se:   0 

Usnesení č. 5 – 5/2022 bylo jednomyslně schváleno. 

6. Schválení kupní smlouvy se společností ČEZ Distribuce, a.s. 
 

Předsedající předala slovo zastupiteli Ladislavu Petrákovi, který vysvětlil, že se jedná o koupi 1 sloupu 
veřejného osvětlení u garáže obecního úřadu v ceně 1.000 Kč, který měl ČEZ demontovat v rámci 
projektu. S ČEZem bylo dohodnuto, že se stávající sloup ponechá a obec jej odkoupí. Před hlasováním 



byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno 
nebylo. Předsedající dala hlasovat o návrhu schválit uzavření této smlouvy.  

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo kupní smlouvu se společností ČEZ Distribuce, 
a.s. 

Výsledek hlasování - Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení č.  6-5/2022 bylo jednomyslně schváleno. 

7.  Výběr dodavatele energií na rok 2023  
 

Předsedající seznámila zastupitele s tím, že v současné době dodává obci energii Pražská plynárenská 
a.s. a má uzavřenou smlouvu do 31. 12. 2022. Bylo to řešeno v rámci Mníšeckého regionu, obce si nyní 
budou řešit dodávky samostatně. Předsedající jako starostka obce oslovila 3 společnosti – ČEZ, 
Pražská plynárenská a EPET, jejich nabídky jsou v podstatě stejné, jde o spot nebo strop a nová 
smlouva bude uzavřena na jeden rok. V současné době se lepší nabídka na trhu nedá získat a na konci 
března 2023 končí taktéž smlouvy na dodávku energií pro školku a školu, které by byly v budoucnu 
zahrnuty pod stejné dodávky jako obec. Pokud dojde na trhu s energiemi k výhodné ceně, pokusí se 
tuto cenu obec zafixovat.  
Mgr. Šárka Šimrová navrhla pověřit paní starostku k vyjednávání s energetickými společnostmi za 
účelem uzavření nejvýhodnější smlouvy na dodávku energií. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Na dotaz 
bylo starostkou sděleno, že žádná nabídka zatím nebyla dána písemně. Mgr. Moldřík upřesnil, že paní 
starostka bude mít mandát k vyjednávání a finální nabídku pak schválí zastupitelstvo. Předsedající dala 
o tomto návrhu hlasovat. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo pověření starostky Mgr. Veroniky Kupčíkové 
k vyjednávání s energetickými společnostmi pro uzavření nejvýhodnější smlouvy na dodávku 
energií pro obec. 

Výsledek hlasování - Pro:  7  Proti:   0 Zdržel se:  0 

Usnesení č.  7-5/2022 bylo jednomyslně schváleno. 

8.  Žádost o souhlas s uzavřením MŠ v době Vánočních prázdnin  
 
Předsedající seznámila zastupitele s žádostí Mateřské školy o uzavření v době vánočních prázdnin jako 
každý rok a tím, že tuto žádost již schválil předchozí pan starosta. Zastupitelstvo vzalo tuto žádost na 
vědomí.  
 
9.  Schválení dodatku k dohodě mezi obcemi o zajištění povinné školní docházky v jiné obci  
 
Předsedající seznámila zastupitele s tím, že obec má uzavřenou smlouvu s městem Dobříš o školní 
docházce dětí z obce. Obce dostaly z Dobříše návrh dodatku k této uzavřené smlouvě. Jedná o 
nejasnost možného dvojího výkladu týkají se úhrady za zajištění školní docházky. Předmětem dodatku 
je vyjasnění tohoto bodu ve smyslu, že obec Nová Ves pod Pleší se zavazuje hradit městu Dobříš úplatu 
za poskytnutou službu ve výši 1.500 Kč včetně DPH za kalendářní rok na každého žáka, vykonávajícího 
povinnou školní docházku s místem trvalého pobytu na území obce Nová Ves pod Pleší ve školách 
města Dobříše, nejvýš však 10.000 Kč včetně DPH za kalendářní rok, a to od účinnosti této smlouvy po 
celou dobu školní docházky až do devátého ročníku. Předsedající také přítomné seznámila s tím, že 
Město Dobříš již některé tyto smlouvy o spádovosti vypovídá, a protože nejde o zásadní věcnou změnu, 
navrhla, aby tento dodatek byl uzavřen.  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
stanovisko sděleno nebylo. 

 
 
 



Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo uzavření Dodatku ke smlouvě o zajištění 
povinné školní docházky s městem Dobříš. 

Výsledek hlasování - Pro:   7 Proti:   0   Zdržel se: 0 

Usnesení č.  8-5/2022 bylo jednomyslně schváleno. 

10. Volba povodňové komise  
 

Předsedající podala návrh na složení povodňové komise. Do funkce předsedkyně komise navrhla sebe 
jako starostku obce, neboť je to dané ze zákona, a členy komise navrhla pana Josefa Fafejtu, pana 
Josefa Rambouska a pan Ondřeje Macáka. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
stanovisko sděleno nebylo. Předsedající dala o tomto svém návrhu hlasovat. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo povodňovou komisi v tomto složení:   

předsedkyně Mgr. Veronika Kupčíková, členové Josef Fafejta, Josef Rambousek, Ondřej Macák. 

Výsledek hlasování - Pro:  7  Proti:   0  Zdržel se:  0 

Usnesení č.  9-5/2022 bylo jednomyslně schváleno. 

11. Pověření k vyjednávání s insolvenčním správcem ohledně odkupu pozemků HARBY, 
spol. s r.o. v likvidaci  

 

Předsedající seznámila zastupitele s problematikou dražby majetku společnosti HARBY, spol. s r.o. 
v likvidaci t.č. v konkurzu, jedná se také o pozemky pod místními komunikacemi v oblasti Včelník A. 
Dražba proběhla 22. 11. 2022, přičemž nikdo majetek nevydražil. Starostka navrhuje, aby byla 
pověřena k vyjednávání s insolvenčním správcem k přímému odkupu vybraných pozemků pro obec. 
Cena pozemků je daná znaleckým posudkem, odkup vybraných pozemků by musel schválit věřitelský 
výbor. Podle výsledku jednání by se pak případný odkup schvaloval na zastupitelstvu. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
stanovisko sděleno nebylo. Předsedající dala o tomto svém návrhu hlasovat. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo pověřenou osobu k vyjednávání 

s insolvenčním správcem HARBY, spol. s r.o. v likvidaci Mgr. Veroniku Kupčíkovou. 

Výsledek hlasování - Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení č.  10-5/2022 bylo jednomyslně schváleno. 

12.  Diskuze 
 

Do diskuze se přihlásil Ing. J.H. a vrátil se ke kauze „Rondel“ s dotazem na pana Miloslava Fouknera 
co ho vedlo ke změně názoru v této věci. Došlo k vzájemné debatě stran šířky komunikace, o rozložení 
sil v bývalém zastupitelstvu a také nákladech obce za právní zastoupení v této záležitosti. Ing. J.H. a 
Miloslav Foukner měli rozdílný pohled na události předcházející celému sporu a zmínili i názor 
nepřítomného Mgr. I. K. a taktéž připomenuli nerealizovanou schůzku bývalých zastupitelů přímo na 
místě samém. Za stavební komisi se vyjádřil krátce i Ing. R. Č., kdy poznamenal že se řešilo ochranné 
pásmo komunikace. S tím Ing. J.H. nesouhlasil. Mezi diskutujícími byl po celou dobu zjevný rozpor 
v postojích a názorech. Vyjádřil se krátce také Ing. B. L, následně občan I.Š. s poznámkou, že měl 
rozhodnout tehdejší starosta obce a ne stavební komise. Ing. J. H. a paní V.H. se opakovaně dotazovali 
pana Miloslava Fouknera proč se rozhodoval jednou tak a jednou jinak. Na tuto otázku bylo sděleno, že 
bývalé zastupitelstvo o podání správní žaloby nerozhodovalo. Opětovně bylo řečeno, že v posledních 4 
letech se na zastupitelstvech obce společnost RD nemohla vyjadřovat a zástupci obce s ní 
nekomunikovali. Ing. J. H sděloval, že toto nebylo o starostovi, neboť ten neměl podporu většiny 



zastupitelstva a komunikaci bývalé zastupitelstvo opakovaně bránilo. Ing. B.L. připomněl, že se jednalo 
o osobní spor s Mgr. I. K.  

Pan B. B se vrátil k otázce dopravy všeobecně, co s tím bude obec dělat. Reagoval Mgr. Tomáš Moldřík 
s tím, že nové zastupitelstvo je ve funkci cca měsíc, řeší nyní akutní věci jako energie a další. 
Konstatoval, že zastupitelé sbírají podněty ke zlepšení dopravní situace v obci, návrhy jsou například 
stran retardérů, semaforů, parkování, omezení rychlosti atd. a dopravu má zastupitelstvo jako jednu 
z priorit, kterou bude postupně projednávat. Paní starostka vyzvala přítomné, aby podávali taktéž vlastní 
návrhy, pokud si všimnou něčeho, co je potřeba zlepšit a obec se pokusí pozvolna opatření realizovat. 
Mgr. Šárka Šimrová vyzvala pana B.B. ke spolupráci, a to s ohledem na to že může aktivně pomoci 
s touto problematikou, jelikož ji s obcí neřeší poprvé. Pan B.B. následně uvedl, že se bude zastupitelstva 
opakovaně dotazovat, co v této věci podnikají za kroky.  

Další dotaz byl na městskou policii. Starostka uvedla, že město Nový Knín uvažuje o zrušení městské 
policie, na které se naše obec také podílí. Uvedla, že Nový Knín bude o zrušení městské policie jednat 
na zastupitelstvu 14.12.2022. Zatím je to předmětem jednání mezi obcemi a je to i o finančních 
možnostech obcí. V případě, že dojde ke zrušení MP v Novém Kníně, není ve finančních možnostech 
naší obce zajišťovat provoz MP bez spoluúčasti Nového Knína. Přičemž dále uvedla, že ví o zájmu 
Mokrovrat a Malé Hraštice, nicméně jejich příspěvky by nebyly dostatečné. Uvedla, že v takovém 
případě se bude znova jednat s městem Mníšek pod Brdy ve věci městské policie, aby se zajistila 
bezpečnost obyvatel. Ing. J.H. dopřesnil, že u městské policie nejde jen o finance, ale i o administrativu 
a že před volbami měl s panem M.K. domluveno pokračování městské policie i bez Nového Knína. Paní 
starostka uvedla, že se po převzetí úřadu pokusila pana M.K. z městské policie kontaktovat, ale ten 
nereaguje na telefony. 

Další zazněl dotaz ohledně městského rozhlasu, zda obec plánuje pokračování rozhlasu, neboť je zde 
skupina občanů, která by to ocenila. Na to paní starostka uvedla, že rozhlas bude pokračovat, že se 
snaží ho zprovoznit, a první pokus o hlášení z dnešního dne nebyl úspěšný.  

Dále zazněla informace k programu Nová zelená úsporám Light pro seniory. Přičemž paní starostka 
vyzvala přítomné, aby o programu informovali spoluobčany a případně kontaktovali přímo ji.   

Závěrem byli všichni přítomní paní starostkou i Mgr. Hájkem pozváni do školy na jarmark, tombolu, 
vystoupení dětí a rozsvícení vánočního stromu v neděli 27. 11. 2022 od 14 hodin.   

Poté už nebyly žádné příspěvky do diskuze.  

13.  Závěr 
 

Předsedající poděkovala všem a účast ukončila zasedání zastupitelstva v 19:59 hodin.  

 

 

 

 

 

* * * 

  



Usnesení č. 5/2022 ze zasedání zastupitelstva 

Obce Nová Ves pod Pleší, konaného dne 24. 11. 2022 

 

 

Usnesení č. 1 – 5/2022:  
 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo zapisovatelkou zasedání Mgr. Šárku Šimrovou 
a ověřovateli zápisu pana Miloslava Fouknera a pana Jana Petráka.  
 
Usnesení č. 2 – 5/2022:  
 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo program zasedání.  
 

Usnesení č. 3 – 5/2022:p 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo předsedou finančního výboru Mgr. Tomáše 
Moldříka. 

  
Usnesení č. 4 – 5/2022:  
 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo pověřenou zastupitelkou pro územní plánování 

Mgr. Veroniku Kupčíkovou. 
 

Usnesení č. 5 – 5/2022:  
 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo zpětvzetí žaloby ke správnímu soudu proti 
Rozhodnutí Krajského úřadu Středočeského kraje, odboru územního plánování a stavebního řádu, 
ze dne 12. 5. 2022, č.j. 060054/2022/KUSK. 

 
Usnesení č. 6 – 5/2022:  
 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo kupní smlouvu č. KSP/4012/2022 se společností 
ČEZ Distribuce, a.s. 

 
Usnesení č. 7 – 5/2022:  
 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo pověření starostky Mgr. Veroniky Kupčíkové 
k vyjednávání s energetickými společnostmi pro uzavření nejvýhodnější smlouvy na dodávku 
energií pro obec. 

 
Usnesení č. 8 – 5/2022:  
 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo uzavření Dodatku ke smlouvě o zajištění povinné 
školní docházky s městem Dobříš. 

 
Usnesení č. 9 – 5/2022:  
 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo povodňovou komisi v tomto složení:   

     předsedkyně Mgr. Veronika Kupčíková, členové Josef Fafejta, Josef Rambousek, Ondřej Macák. 

 
Usnesení č. 10 – 5/2022:  
 
Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo pověřenou osobu k vyjednávání s insolvenčním 
správcem Harby spol. s.r.o. v likvidaci Mgr. Veroniku Kupčíkovou. 



 
 

V Nové Vsi pod Pleší dne 24. 11. 2022 
 
 
 
Zapsala:  Mgr. Šárka Šimrová 

 
 

Ověřovatelé zápisu:     
 
 
 
 
 
………………………………………………   …………………………………………..             
                        Miloslav Foukner                                                                   Jan Petrák 
 
 
 
 
 
 
 
 
…………………………………………………   …………………………………………… 
Starostka: Mgr. Veronika Kupčíková    místostarosta: Miloslav Foukner 

 
 
 
 
 
 
 
 

Razítko obce 
 
 
 
 
 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 
2) Listina prokazující složení slibu člena zastupitelstva obce Mgr. Tomáše Moldříka 
3) Zveřejněná informace o konání  zasedání  
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